

**Augsburg dances together  
Augsburg tanzt gemeinsam  
Sabine Barnett  
Whestwood Wheelers**

Monday the 26th of June 2017 the boards of all four Augsburg Clubs met at a round table, well actually in a Biergarten. ;-)  
The following was agreed upon.

We will organise four Clubdances with the title "Augsburg dances together" at the second week of each Quarter.

The **Westwood Wheelers** start on **Fri. 13th.Oct 17,**

the **Bavarian Stompers** follow on **Fri 12th.Jan 18,**

and on **Wed 11th Apr 18** the **Yellow Rose** will host

and last but not least on **12th Jul.18** the **Running Turtles** will do the honors.

The other Clubs that do not organize the Clubdance will have a blackout in this week, to ensure everyone has a chance to attend on the Adt's.

There will be no bannerstealing but friendship books will be signed from the organizing club.

We decided to bring some fingerfood, because it is not possible to have an afterparty at every club.

Am Montag, d. 26.6.17 trafen sich die Boards der vier Augsburger Clubs an einem runden Tisch, naja eigentlich in einem Biergarten. ;-)

Folgendes kam dabei raus:

Wir werden vier gemeinsame Tanzabende organisieren unter dem Namen "Augsburg tanzt gemeinsam", jeweils in der zweiten Woche des Quartals.

Die **Westwood Wheelers** beginnen am **Fr. 13.10.17,**

am **Fr 11.Jan 18** folgen die **Bavarian Stompers,**

am **Mi 11.4.18** sind die **Yellow Rose** Gastgeber

und zu guter Letzt geben sich am **Mi 13.7.18** die **Running Turtles** die Ehre.

Bei den nicht veranstaltenden Clubs ist in dieser Woche Blackout, um sicher zu stellen dass alle Gelegenheit haben an den gemeinsamen Tanzabenden teilzunehmen.

Es gibt kein Bannerstealing an diesem Abend aber Unterschriften in die Friendshipbooks gibt es vom veranstaltenden Club natürlich schon.

The events will be linked on all four homepages in order to inform guests from outside of Augsburg.

Next Year the boards will get together again and sum up how it was accepted and what can be improved.

It would be nice if there will be good use of these events so we will have joyful gatherings in the best tradition of Square Dance.

Board Members present:

- Helga Mack  
(Running Turtles)
- Donna Wagner und Oliver Zapf  
(Bavarian Stompers)
- Jenny Wetzel und Bibiane Stimpfle  
(Yellow Rose)
- Anja Schweinberger, Monika Langer und Sabine Barnett  
(Westwood Wheelers)

Wir haben beschlossen etwas Fingerfood zu reichen, da nicht überall die Möglichkeit gegeben ist zur Afterparty gemütlich zusammen zu sitzen.

Diese Veranstaltungen werden auf allen vier Homepages verlinkt, damit auch auswärtige Besucher darüber informiert werden.

Nächstes Jahr setzen sie die Boards noch mal zusammen und sehen wie es angenommen wurde, oder was verbessert werden kann.

Es wäre schön wenn von diesem Angebot reichlich Gebrauch gemacht wird damit es wie im Square Dance üblich ein schönes Miteinander gibt.

Anwesend waren:

- Helga Mack  
(Running Turtles)
- Donna Wagner und Oliver Zapf  
(Bavarian Stompers)
- Jenny Wetzel und Bibiane Stimpfle  
(Yellow Rose)
- Anja Schweinberger, Monika Langer und Sabine Barnett  
(Westwood Wheelers)